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Notulen Algemene Jaarvergadering 
Wijkraad De Sprengen 04 april 2023 

Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet eenieder van harte welkom, met name de wijkbewoners. 

Namens het bestuur zijn aanwezig: Rob Jerphanion en André Staal. Namens het bestuur zijn 

aanwezig: Rob Jerphanion en André Staal. Als kandidaat-bestuurslid is aanwezig Marjo 

Amptmeijer, die vanaf juli 2021 aan de bestuursvergaderingen heeft deelgenomen. 

Een speciaal welkom is er voor de volgende personen 

➢ Vertegenwoordigers van de diverse gemeenteraadsfracties t.w. Groen Links, Wij Apeldoorn, 

BVNL, VVD en 50plus.  

➢ Gebiedsmanager Wim Bergink 

➢ Jan Wassink, bestuurslid wijkvereniging Berg en Bos 

➢ Jack van ’t Ende van het Energiepunt Apeldoorn 

Afwezig met kennisgeving 

➢ Wijkwethouder A. Prins 

➢ Partij van de Dieren  

➢ Wijkbeheer gemeente Apeldoorn 

➢ Wijkagent Wil Boskamp 

➢ Handhaving Marco van Schoten 

➢ 15 afzeggingen wijkbewoners via e-mail 

 

Mededelingen 

➢ Op de tafels ligt een presentielijst om in te vullen. Met het aangeven van een e-mail adres 

ontvangt u relevante informatie over de wijk per e-mail. Als u twijfelt of u lid bent vul dan 

gerust ja in, dit wordt gecontroleerd met de ledenlijst. 

➢ De aankondiging en de agenda voor deze vergadering is gepubliceerd in Wijknieuws nr. 85 en 

op de website www.wijkraaddesprengen.nl, Facebook, www.Nextdoor.nl en per e-mail aan 

de ons bekende adressen  

➢ Algemeen jaarverslag, verkorte jaarrekening en notulen van de vorige vergadering liggen op 

tafel. Kan meegenomen worden en is eventueel aan te vragen bij de secretaris of te vinden 

op de website. 

➢ Er zullen enkele foto opnamen gemaakt worden. 

 

Notulen jaarvergadering van 03 april 2019 

Er zijn geen op-of aanmerkingen dan wel inhoudelijke vragen. Met dank aan de notulist worden de 

notulen vastgesteld en ondertekend door de voorzitter en secretaris. 

 

 

 

 

 

http://www.wijkraaddesprengen.nl/
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Jaarverslagen over het jaar 2021 en 2022 

Nadat als gevolg van de coronapandemie in de twee voorgaande jaren veel zaken op een laag pitje 

waren gezet of anderszins aan beperkingen onderhevig waren geweest kon in 2022 in principe alles 

weer als vanouds opgepakt worden. In principe dus, want in de praktijk bleek het vaak lastig aan de 

oude rol van gesprekspartner van politiek en ambtelijk apparaat invulling te geven. 

De vanzelfsprekendheid, waarmee ambtelijke diensten het bestuur van de wijkraad op de hoogte 

houden van aanstaande ontwikkelingen in de wijk en daarbij om input vroegen leek verdwenen. 

 

Financieel verslag over het jaar 2021 en 2022 

Met de intrekking van de verordening dorps-en wijkraden veranderde ook de financiële verhouding 

tussen gemeente en wijkraad. Waar voorheen de wijkraad jaarlijks een subsidie ontving, gebaseerd 

op het inwonertal van de wijk, kan nu beperkte subsidie worden aangevraagd voor concreet te 

benoemen projecten. Dat is voor 2021 en 2022 gedaan voor drie zaken, te weten het Wijknieuws, de 

website en ondersteuning. Deze aanvragen werden alle gehonoreerd. De ervaring tot nu toe leert dat 

er met deze nieuwe systematiek goed te werken valt. Vanuit de vergadering kwamen geen vragen 

over de twee jaarrekeningen, waarna de vergadering deze jaarrekeningen goedkeurde. 

 

Bevindingen van de kascommissie 

Controle van de jaarrekening 2021 en 2022 is verricht door de kascommissie die bestond uit 

mevrouw M. Fredriks en de heer M. Veldkamp. Door hen is vastgesteld dat de jaarrekening een 

getrouw beeld geeft van de financiële positie van de wijkraad. Steekproefsgewijs heeft de controle 

plaatsgevonden en zij adviseren dan ook de vergadering het bestuur decharge te verlenen voor het 

gevoerde financiële beleid over de jaren 2021 en 2022. ( zie Bijlage 1 op pag 5. Verslag van de kascommissie) 

 

Decharge van het bestuur 

De voorzitter vraagt de vergadering op grond van het hiervoor besprokene  decharge te verlenen aan 

het bestuur voor het gevoerde algemene en financiële beleid. De vergadering stemt hiermee in. De 

voorzitter bedankt, namens het bestuur, de leden en de bewoners voor het in het bestuur gestelde 

vertrouwen en bedankt speciaal de leden van de kascommissie.  

 

Benoeming kascommissie                                                 

Binnen de kascommissie is mevrouw Fredriks aftredend. De heer Veldkamp kan nog een jaar door. 

De heer J.G. Harmsen stelt zich beschikbaar om voor het jaar 2023 de kascommissie aan te vullen. De 

vergadering benoemt de heer J.G. Harmsen tot lid van de Kascommissie. 

 

Bestuursverkiezing 

In de afgelopen jaren liepen de zittingstermijnen van Mariëlle Kloosterman, Koos van Elderen en 

Quentin van der Pan af. Zij stelden zich niet herkiesbaar en hebben het bestuur dan ook verlaten. Het 

bestuur bestaat op dit moment uit Rob Jerphanion als voorzitter, André Staal als secretaris. 

Beiden zijn aftredend en stellen zich herkiesbaar. Daarnaast stelt zich verkiesbaar als bestuurslid 

Marjo Amptmeijer. Zij draait al enige tijd in het bestuur mee als kandidaat-bestuurslid. Er zijn bij de 

secretaris geen kandidaten aangemeld voor een bestuursfunctie. 

Voorstel aan de vergadering: benoeming van voormelde drie personen tot bestuurslid. De 

vergadering stemt in met deze benoemingen. 
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Rondvraag 

Bouwactiviteiten voormalig belastingkantoor 

De heer van der Kuip vraagt aandacht voor de Tesselschadelaan in verband met de aanstaande 

verbouwing van het belastingkantoor. Ten eerste de verkeersveiligheid rondom de school en ten 

tweede het eventuele zware verkeer. Hij pleit voor een schouw van het wegdek voor en na de 

verbouwactiviteiten. 

Antwoord: binnenkort komt er een bewonersbijeenkomst. Omtrent een schouw vooraf van het 

wegdek zal het bestuur contact leggen met de gemeente. 

Speelgelegenheid in de wijk  

Rond de Korenaar  wordt gekeken naar mogelijkheden. Hierbij worden de omwonenden  betrokken. 

Jupiterlaan/Sterrenlaan. Aanvraag bij de initiatievenmakelaar is positief beoordeeld. Gezien de hoge 

kosten hiervan zal de gemeente de plannen overnemen. Ook hier zal met de omliggende bewoners 

nog gesproken worden. 

Herinrichting Sprengenweg tussen Beatrixlaan en Badhuisweg. Er liggen plannen klaar die met de 

omwonenden zullen worden besproken 

Dementie vriendelijke wijk 

Mevrouw Verhoeven stelt de vraag of het bestuur zich hierin wil verdiepen en info inwinnen. Het 

bestuur zegt toe dat op te zullen pakken.  

Inbraakpreventie 

Zijn er nog plannen om een avond te organiseren omtrent inbraakpreventie? Mogelijkheden worden 

bekeken door de gebiedsmanager. 

Verkeer rondom kruising Soerenseweg/Koning Lodewijklaan 

Uitkomst onderzoeksbureau is gedeeld met de omwonenden. Welke oplossing zal komen zal nog 

bekeken worden in combinatie met de parkeerdruk rond Berkenhove. 

Er wordt aandacht gevraagd voor het wegdek Koning Lodewijklaan tussen de Sterrenlaan en 

Sprengenweg aan beide zijden van de hondenuitlaatplaats. 

Nu het Julianakwartier is opgeleverd zal het bestuur  in overleg gaan met de gemeente over het hele 

gebied, zowel v.w.b. het onderhoud van de wegen als v.w.b. de verkeersafwikkeling.  

Eet mee met de gemeenteraad op 6 april 

Mevrouw Donker attendeert de vergadering op de gemeentelijke activiteit. 

Brandweerkazerne Noord/West 

Naar aanleiding van een telefonische vraag van een wijkbewoner zal het bestuur zich verdiepen in de 

verplaatsing van de brandweerkazerne naar de wijk De Maten en welke consequentie dat heeft voor 

het gebied ten noorden van de spoorlijn. 

 

Sluiting 

Het officiële  gedeelte wordt afgesloten door de voorzitter en het woord wordt gegeven aan de heer 

van ’t Ende medewerker van het Energiepunt Apeldoorn. 

De vergadering wordt aan de hand van een presentatie meegenomen in de ontwikkeling op het vlak 

van het verduurzamen en het energieneutraal maken van de woning. 

Hierna bedankt de voorzitter allen voor hun komst, waarna het accent wordt verschoven naar de 

onderlinge ontmoeting en gesprekken. 
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De presentielijst werd getekend door  43 personen, hetgeen niet conform was aan 

het aantal bezoekers. Globale telling ca. 55 belangstellenden. 

 

 

 

 

 

Opgemaakt : 05 april 2023 

 

Goedgekeurd bestuursvergadering: 

 

Apeldoorn 

 

 

 

 

 

 

 

Voorzitter                                                Secretaris   
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